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TOPLANTI TUTANAĞI 
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TOPLANTI GÜNDEM MADDELERİ: 
1. Açılış ve yoklama ilçe zümre başkanının seçimi. 

2. 1.dönem zümre kararlarının incelenmesi 

3. Eğitim öğretim yılının değerlendirilmesi. 

4. Ölçme değerlendirme esasları doğrultusunda yapılan çalışmaların değerlendirilmesi          

5. Ders araç-gereçleri 

6. Uygulanan eğitim öğretim yöntemleri. 

7. Öğrenci başarılarının değerlendirilmesi. 

8. Seviyesi düşük olan öğrenciler için yapılan çalışmaların sonuçları 

9. Okul veli işbirliğini arttırıcı çalışmalar  ve sonuçlarının değerlendirilmesi 

10.     Yenilenen müfredat, el yazısı kararı ve zorunlu ana sınıfı kararı  hakkında görüşler. 

11.     Dilek ve temenniler. 

 

GÜNDEMİN GÖRÜŞÜLMESİ 
 

1. Açılış yapıldı. Toplantıda hazır olanlar belirlendi. Zümre başkanlığı için Murat KORKMAZ öneril-
di. Oy birliği ile  Murat KORKMAZ zümre başkanı seçildi. 

2. Okuma yazma sürecinin nisan ayının sonuna kadar tamamlandığı belirtildi. Belirlenen tarihler-
deki veli toplantılarının tüm okuldaki öğretmenler tarafından yapıldığı görüldü. Sınıf panoları ve 
bitişik eğik yazı ile ilgili köşelerin amacına uygun olarak düzenlendiği ifade edildi. Matematik 
dersi somutlaştırılıp araç gereçlerle desteklenerek işlendiği söylendi. 

3. Şennur ÖREN “ Uyum sürecinin sınıfın büyük bir bölümünü olumsuz etkiledi. Özellikle anasını-
fından gelen öğrencilerin çok sıkılıp etkinliklere katılmama durumu ortaya çıktı. Bu süreç biraz 
daha kısa tutulabilir. Çünkü sınıf mevcudunun büyük bir kısmı yaş grubu küçük olan kısma uy-
mak zorunda kaldı. Bu da öğrencileri çok sıktı. ” dedi. Diğer öğretmenler de bu konuya katıldı-
ğını ifade etti. 
Eyüp BAYRAM öğrencilerde veli desteğinin aşırı bir öneme sahip olduğunu sınıfındaki örnekler-
le açıkladı. İlgili ve takipli velinin öğrencisinin öğretmeni de fazla yormadığı, alacağı eğitimide 
rahat aldığı gözlemlenmiştir. Dedi. 

4. Soner KILIÇ Ölçme ve değerlendirme açısından mini test ve açık uçlu soruların hazırlandığı ve 
bunun öğrencilere azami şekilde uygulandığı söylendi. Türkiye geneli yayınlanan az sorulu mini 
denemelerinde sınıf bazlı değerlendirmeye yardımcı olduğu söylendi. 

5. Bu yıl uyum süreci dolayısıyla diğer dersler geç başlanmasının sonuçları konuşuldu. Bazı konula-
ra yeterince zaman ayrılmadığı üzerinde duruldu.   
Nurgül PEPELE Ders kitaplarının uygun olduğunun fakat dizayn ve bazı konularda eksik kaldığını 
söyledi. Özellikle Türkçe ders kitabının okumaya geçildikten sonra uzun metinlere yer verildiği 



ve bunun öğrencilerce zorlanıldığı belirtildi. Etkileşimli tahtanın bazı konularda öğrenci belle-
ğinde kalıcı izler bırakmasının iyi olduğu söylendi. 
 Toplantıya katılan tüm öğretmenler: Uyum süreciden sonra ders kitaplarına geç başlanması 
nedeniyle Hayat Bilgisi kitabındaki önemli gün ve haftaların gündemle ayarlanmasında zorluklar 
yaşandı. Her öğretmen kendisi bu gündemi hazırladığını ifade etti. 
  Oyun ve Fiziki Etkinlik Kartları’nda bulunan oyun ve etkinliklerin malzeme gerektirmesi ve 
kalabalık sınıflarda uygulama zorluğu yaşandığı belirtilmiştir.  Bazı okullar ise Oyun ve Fiziki Et-
kinlik Kartları’nın çok geç geldiği ya da hiç gelmediği belirtildi. 
 Müzik dersi kitaplarındaki şarkıların çoğunun ezgisi bilinmediği için şarkıların öğretilemediği 
ve her öğretmenin kendi bildiği şarkıları öğrettiği ifade edildi. Kitapla ilgili bir CD ya da MEB si-
tesinde aktif dinleme imkanı olmasının yaralığı olacağı belirtildi. 

  Görsel Sanatlar Öğretmen Kılavuz kitaplarının öğretmene yeteri kadar yardımcı olmadığı ve 
öğretmenlerin çeşitli etkinliklerle dersi zenginleştirdiği ifade edildi. 

     Ders kitapları düzenlenirken ders kitabı bölümü ile çalıma kitabı bölümünün aynı konu içinde 
birleştirilmesi Özellikle Türkçe dersi için yararlı olabileceğini söyledi. Bu şekilde yapılması her 
etkinliğin hedeflenen zamanda bitirilmesini sağlayacağını belirtti.  

 
6. Uygulanılacak eğitim-öğretim yöntemlerinin öğrenci merkezli olması gereğini belirten Rahşan 

ÖZTÜRK öğrenci merkezli eğitimin zor ve uzun zaman almasına rağmen hedefte ve amaçta hep 
öğrenci olduğu için başarının muhakkak olduğunu söyledi. Özellikle uyum programında bu ko-
nunun yararları görüldü.  

          Çoklu zeka kuramı ile oyunların dahi daha etkili olduğunu söylendi. Özellikle yaşı akranların-
dan küçük olan öğrencilerin her oyuna aktif olarak katılmasının önemini vurgulandı.    

      Derslerin özelliklerine göre öğretmen rolünün liderlik olduğu ve çocukların kendilerini ifade 
ettiği yöntemlerin ağırlıklı olarak işlenmesinin yararları üzerinde duruldu.                      

  
7. Genel anlamda öğrencilerin okuma yazma sürecini başarı ile tamamladığı, sağlık problemleri 

nedeniyle okumada problem yaşayan öğrenciler olduğu belirtildi. Matematik dersindeki öğrenci 
başarısından genel anlamda memnun olunduğu ifade edildi.  

8. Seviyesi düşük olan öğrencilerin velileri ile işbirliği yaparak, ek çalışmalar sunarak açık kapatıl-
maya çalışılmıştır. 

9. Veli toplantıları belirtilen sürelerde yapılması işbirliğini arttırmış, öğrenci başarısını olumlu etki-
lemiştir. Özel durumlarda velilerle ek görüşmeler, veli ziyaretleri yapılarak işbirliği sağlanmıştır. 

10. Yenilenen müfredat hakkında bazı öğretmenlerce görüşler bildirildi. El yazısı uygulamasından 
vazgeçilmesinin olumlu karşılandığı söylendi. Gelecek eğitim öğretim yılından itibaren ana sınıfı 
eğitiminin zorunlu hale getirilmesinin 1. Sınıflar içindeki seviyesizliği az da olsa gidereceği söy-
lendi. 
Ahmet TURAN ÇİTİL “ Kitap okuma alışkanlığını geliştirmek için her öğrenci için bir kitap kurdu 
oluşturuldu. Çocuğun okuduğu bir kitap için bir halka eklenmiştir. Böylece öğrenci ne kadar fazla 
kitap okursa kurdu o kadar büyütülmüştür. Böylece hem öğrenciler hem de veliler bu süreci ve 
uygulamayı aktif olarak takip ettiler.” dedi.  

        
 
11. İyi bir tatil dileği ile toplantı sona erdi.   
 
 
 
 



 
 



 
 
 
 
 


